

No. 25910. INTERNATIONAL CONVENTION ON THE HARMONIZED COMMODITY DESCRIPTION AND CODING SYSTEM. CONCLUDED AT BRUSSELS ON 14 JUNE 1983¹

N° 25910. CONVENTION INTERNATIONALE SUR LE SYSTÈME HARMONISÉ DE DÉSIGNATION ET DE CODIFICATION DES MARCHANDISES. CONCLUE À BRUXELLES LE 14 JUIN 1983¹

RATIFICATION and ACCESSIONS (a)

Instruments deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:

10 December 1993 a

SUDAN

(With effect from 10 December 1993, the date specified by the Government of Sudan.)

11 January 1994

ARGENTINA

(With effect from 11 January 1994, the date specified by the Government of Argentina.)

21 March 1994 a

CYPRUS

(With effect from 21 March 1994, the date specified by the Government of Cyprus.)

Certified statements were registered by the Secretary-General of the Customs Co-operation Council, acting on behalf of the Parties, on 16 June 1994.

RATIFICATION et ADHÉSIONS (a)

Instruments déposés auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le :

10 décembre 1993 a

SOUDAN

(Avec effet au 10 décembre 1993, date spécifiée par le Gouvernement soudanais.)

11 janvier 1994

ARGENTINE

(Avec effet au 11 janvier 1994, date spécifiée par le Gouvernement argentin.)

21 mars 1994 a

CHYPRE

(Avec effet au 21 mars 1994, date spécifiée par le Gouvernement chypriote.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Secrétaire général du Conseil de coopération douanière, agissant au nom des Parties, le 16 juin 1994.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1503, p. 3, and annex A in volumes 1510, 1520, 1523, 1539, 1542, 1558, 1563, 1590, 1653, 1660, 1665, 1681, 1696, 1724, 1727 and 1752.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1503, p. 3, et annexe A des volumes 1510, 1520, 1523, 1539, 1542, 1558, 1563, 1590, 1653, 1660, 1665, 1681, 1696, 1724, 1727 et 1752.